
Referat FAU møte Sentrum Skole 04.12.2024

Til stede: Rektor Morten Bjerkeskaug,
Styremedlemmer: Leder Anne Marie, Sussanne, Anders, Cathrine og Helene
Klassekontakter: Lindy fra 1a

Informasjon fra rektor:
- Julemåneden desember har startet. Mange av de planlagte aktivitetene er i gang. Klassene

har litt aktiviteter hver for seg og noe er felles for hele skolen. Det skal være grøtdag for hele
skolen onsdag 11. desember. Det er mange barn som forbinder dette med å gå i pysj på
skolen, så da skal det bli mulighet for det.

- Elevrådet ønsket “Jul på hele huset”. Det er en annerledes dag, hvor hvert klassetrinn steller i
stand en aktivitet hver, i hvert sitt klasserom. Da kan hele skolen gå rundt på forskjellige
aktiviteter. Det kan være kino i et klasserom, brettspill i et annet, juleverksted i det tredje osv..
Det blir også kanonballturnering mellom alle trinn og klasser denne dagen. “Jul på huset” skal
arrangeres 18. desember.

- Siste skoledag blir det noe felles, som å gå rundt juletre. Ellers har alle klasser hvert sitt
opplegg, noen ser kanskje en film eller andre aktiviteter.

- Rektor ønsker å holde fokus på at det også skal være en undervisningsramme gjennom hele
desember.

- Det er en budsjettprosess i kommunen. Fristen for å legge frem et forslag er den 17.
desember. Snakket litt rundt dette og hva det påvirker i forhold til skolen vår.

- Alle foreldresamtaler er gjennomført. Det er en økende tendens at foreldre ikke møter opp til
avtalt foreldresamtaler. Dette skaper problemer og store utgifter, i form av at lærere må sette
opp ny tid til foreldremøter og mer jobb. Dette må skolen se på for å finne en løsning på
problemet.

- Nasjonale prøver er gjennomført. Det er ikke så gode resultater. Det jobbes med analyse nå,
for å kartlegge disse resultatene. Elevene skårer lavt på det med å tolke og reflektere over en
tekst de har lest. Mangler utholdenhet for å lese igjennom en tekst og samtidig ha en
forståelse av hva de leser. Skolen ønsker større fokus på leseoppdrag hjemme. Oppdragene
burde være varierte og noe bør leses hjemme, og ikke bare på skolen.

- Har sett litt på 5. trinn i nasjonale prøver, hvor det er forskjellige ting man skårer lavt på. Det
de skårer lavest på er å kunne lese tabeller og artikler. Da er utholdenhet et gjentagende
problem. Nasjonale prøver er på 90 min. Noen elever bruker maks 5 min på en prøve og bare
klikker seg igjennom uten motivasjon for å prøve å ta prøven. Kommende vår semester skal
lesing opp på målet “utvikling”. Et mål om å få elever til å lese mer.

- Chatten i Teams blir snevret inn etter en ny oppdatering i programmet. Nå kan læreren styre
hvem eleven har tilgang til å chatte med, det er mer manuelt styrt.

- Innføring av robuste barn fra 5. trinn og oppover, fra 1. januar 2025. Føreldremøte på våren.
All info om robuste barn ligger ute på robusbarn.no.

Tema :
- Vi må finne en måte å vise FAU mer frem. Et forslag er å ta et bilde av styre og legge ut et

sted.
- Anders hjelper oss med å sette opp loddslag på nett hvis vi trenger det. Han sender melding

til en som kan hjelpe oss med å få igang. Vi kan også sjekke ut spond om innsamling eller
andre apper.

- Susanne har sendt inn søknad til sparebankstiftelsen avventer svar. Vi søker om 50.000 kr til
oppussing av skogen på skolen.

- Vi har lite penger på FAU-kassa, så vi får nok ikke gitt til julegavetreet på torget slik som FAU
på sentrum skole pleier å gjøre.



- Kasserer Susanne har problemer med tilgang på hele bankkortet. Sussanne er ikke registrert
som bruker, kan bare betale regninger og noe annet småtteri. Sjekke Brønæøysund register
og sette opp nytt styre på organisasjons nummer. FAU går som en ideel organisasjon på
Brønnøysund register. Sussanne fikser det i januar og får hjelp fra Andres.

- Prøve å stelle i stand loppemarked/brukt marked. Eller Kafe og byttedag. Må diskutere dette
videre om hva vi velger å gå for.

- Årshjul. Datoer for året 2025: 8. jan, 5. feb, 5. mars, 2. april, 7. mai, 4. juni, 3. sept. FAU leder
setter opp agendaen for hver dato som er bestemt.

- 4. klasse har 17. mai 2025. Anne Marie er på saken, hun har en i 4. Klasse, og Helene skal
sende over info på mail om hva som ble gjort på 17. mai i år og organisering som ble gjort
rundt arrangemanget.

Dette trenger vi å diskutere senere:
- Kartlegge hva vi går for mot vårparten av 2025: Byttedag med Kiosk/kafè eller loppemarked?

finne en dato i mars/april måned? Hvem tar hovedansvaret?
- Skal vi ha Facebook-side for FAU sentrum skole og evt Instagram-konto? Gjøre oss mer

synlige?
- Fylle opp årshjulet med evt manglende møteagenda, hvis det trengs etter at Anne Marie har

sett litt på det frem til neste møte.

Referent Helene Thoresen


